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 Memo 

Aan: Raadscommissie Maatschappelijke Ontwikkelingen 

Cc:  

Van: Wethouder B. Kuster 

Datum: 11 maart 2020 

Kenmerk:  

Onderwerp: Ontwikkelingen Voedselbank Oost Achterhoek 

 
 
Geachte leden van de raadscommissie Maatschappelijke Ontwikkeling, 
 
In de memo’s van 7 mei en 10 september jl. bent u geïnformeerd over de ontwikkelingen in ons 
contact met de Voedselbank Oost Achterhoek. Daarin is aangegeven dat we samen met de 
werkgroep van de Voedselbank hebben nagedacht over een andere invulling van de Voedselbank. Er 
zijn verschillende nieuwe ontwikkelingen geweest waarover ik u als nieuwe portefeuillehouder graag 
informeer.  
 
Wat is er gebeurd? 
Zoals aangegeven in de memo van 10 september jl. heeft de werkgroep van de Voedselbank begin 
oktober het idee om via een SRV-wagen de voedselverstrekking te verzorgen gepresenteerd aan hun 
bestuur en vrijwilligers. De vrijwilligers hebben daarbij diverse praktische argumenten ingebracht, 
waardoor het idee (voor nu) niet haalbaar is voor de Voedselbank. Tijdens deze bijeenkomst is ook 
aangegeven dat er behoefte is aan meer informatie over de visie van onze gemeente op het sociaal 
domein. Op 27 februari jl. hebben we daarom met het bestuur van de Voedselbank gesproken. 
Tijdens deze bijeenkomst heb ik als nieuwe portefeuillehouder kennisgemaakt met het bestuur en is 
het bestuur bijgepraat over onze visie en de ontwikkelingen in het sociaal domein. Het bestuur van de 
Voedselbank heeft toegelicht hoe zij hier naar kijken en welke ontwikkelingen zij zien. Binnenkort 
breng ik een werkbezoek aan de Voedselbank. We hebben daarnaast afgesproken dat we bestuurlijk 
een aantal keer per jaar met elkaar in gesprek gaan en dat de huidige werkgroep bij elkaar blijft 
komen.  
 
Wat gaan we doen? 
In ons gesprek met het bestuur hebben we gesproken over wat het betekent als we voor onze 
inwoners die gebruik maken van de Voedselbank werken vanuit de bedoeling. Wat is er nodig in onze 
samenwerking om dit te kunnen doen? Hoe zorgen we samen dat we de zelfstandigheid van deze 
inwoners vergroten? De Voedselbank ziet nu dat er een vaste groep mensen is die langdurig (langer 
dan drie jaar) afhankelijk blijft van de Voedselbank en zoekt naar oplossingen hiervoor. Dit roept bij mij 
de vraag op hoe we deze terugval kunnen voorkomen. In onze vervolggesprekken zoeken we samen 
naar de mogelijkheden om hierin dit jaar concrete stappen te zetten. We gaan in ieder geval 
aansluiten bij de vergadering die de Voedselbank heeft met de hulpverleners van de gebruikers van 
de Voedselbank. Verder hebben we het bestuur geïnformeerd over de sociale basis en dat we ook 
hierin gaan kijken wat er nodig is om vanuit de uitgangspunten van normaliseren, voorkomen, 
innoveren/samenwerken te gaan werken. De Voedselbank is een voorliggende voorziening en behoort 
daarmee tot onze sociale basis. We gaan dan ook met hen in gesprek over hoe onze samenwerking 
in de sociale basis er uit gaat zien en wat hun rol in de sociale basis zal zijn. Begin 2021 is duidelijk 
hoe de rol van de Voedselbank en andere partners in de sociale basis er uit komt te zien. We hebben 
de subsidieaanvraag van de Voedselbank voor 2020 inmiddels ook afgehandeld.  
 
Zodra ik weer heb gesproken met de Voedselbank informeer ik u weer verder over de ontwikkelingen 
in ons contact met de Voedselbank.   


